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VERSLAG VERGADERING  

Datum: 6 februari 2024                                 Schooljaar: 2023-2024 

 

Aanwezig: Bruno Benoit, Frédéric Depypere, Thomas Goerlandt, 

Piet Lerouge, Sofie Lareu, Leila Sampers, Stefanie Duyvejonck, Eveline Naessens 

 

Verontschuldigd: Jan Moens, Frederic Callens 

 

Verslaggever: Sofie Prat 
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VERSLAG 

01 Goedkeuring vorig verslag 

 
Het verslag van 13 juni 2023 wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.   
 
 
02 Verwelkoming nieuw lid 

 
We verwelkomen een nieuw lid, Thomas Goerlandt. Thomas vertegenwoordigt de ouders, dit in opvolging van 
Wouter Depuydt die zijn ontslag heeft ingediend op 20 juni 2023. 
Thomas is lid van het OCO bestuur. Welkom Thomas! 
 
 
03 Cijfers telling leerlingen 

 
Op heden zijn er : 

- 10 kleuters minder dan vorig jaar (111 kleuters)  
- Lager: 1 lestijd meer dan vorig jaar (177 leerlingen) 

 
Het goede nieuws is dat elke deeltijds en voltijds vast benoemde leerkracht terug werk zal hebben 
volgend schooljaar, dit komt mede doordat er 2 leerkrachten met pensioen gaan op het einde van 
het schooljaar en deze dus ook niet vervangen zullen worden. 
 
 
04 Veilige schoolomgeving 

  
Fietsstraat Bavikhoofsestraat : 
Iedereen is tevreden met het resultaat. Ook de politie werkt mee en voert geregeld controles uit. 
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Er staat ook sinds enkele dagen nog een extra mobiel bord van de politie ter verduidelijking van de 
fietsstraat met zone 30. Er is voldoende duidelijkheid. 
 
Belijning parking school : 
De school heeft gevraagd of de belijning van de parkeerplaatsen voor school opnieuw belijnd kan 
worden maar er werd nog geen gevolg aan gegeven. De directeur en de voorzitter nemen dit nogmaals 
op met de gemeente. 
 
1-richtingsverkeer in de Mgr. Debrabanderestraat :  
Het gebeurt nog dat er een auto de verkeerde kant uit- of inrijdt. Sowieso kan je weinig doen als 
iemand de verkeersregels niet respecteert. 
 
Veiligheid op school: 
Er worden ook meer lessen gegeven over ‘veilig in het verkeer’. De lessen starten al vanaf het 4e 
leerjaar met een voetgangersexamen. In het 5e en 6e leerjaar wordt gewerkt met een VR-bril en met 
een opleiding rond de ‘dode hoek’. 
 
 
05 Werken op school 

 
Het vernieuwen van de dakbedekking in de gang van het 1e en 2e leerjaar komt snel aan de beurt. 
 
Ook is er een prijsofferte opgevraagd voor een scherm of doek om de ballen aan het voetbalveld tegen 
te houden. Het schoolbestuur zal deze kost van +/- 7.000 EUR bekostigen. 
 
De bovenbouw krijgt ook nieuwe digiborden. Er wordt geopteerd voor verrijdbare zodat deze multi 
inzetbaar zijn. 
 
In maart komt er ook een buitenklas die volledig wordt gefinancierd door het Oudercomité. 
 
Sinds deze week is er een nieuw kleuterspeeltoestel geplaatst. 
 
 
06 Varia 

 
De vraag wordt gesteld of er kan nagedacht worden over een ‘Feest van de vrijzinnige jeugd’. 
De directeur antwoordt resoluut dat dit voorlopig niet aan de orde is gezien wij een Katholieke 
Scholengemeenschap zijn. 
Er wordt het advies gegeven om zich eventueel te richten tot de gemeente. 
 
Er zal ook moeten worden nagedacht over nieuwe verkiezingen tegen begin 2025. 
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07 Datum volgende vergadering 

 
Dinsdag 4 juni 2024, 19u30 
 
Dinsdag 11 februari 2025, 19u30 
 
 
 
 
 

Frédéric Depypere 

Voorzitter 


